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Abstract (en)
The movement restraint device (10) is composed of at least one element (12) which is expanded in a spring (18) action from a small and compact
cube unit into a large-volume active condition, by a pyrotechnic effect, to throw out the separate edge elements (14), which have been held together
by an adhesive bond (16). The spring, in spring segments (20), is on a diagonal within the cube. The edge elements are of micro-wires, fibers or
fiber bundles.

Abstract (de)
Es wird ein Bewegungshemmnis (10) mit mindestens einem Einzelelement (12) beschrieben, das federnd von einem kleinvolumigen Lagerzustand
in einen großvolumigen Aktivzustand verstellbar ist. Das/jedes Einzelelement (12) ist von miteinander verbundenen Randkantenelementen (14)
gebildet. Das mindestens eine Einzelelement (12) weist zu seiner federnden Verstellung vom kleinvolumigen Lagerzustand in den großvolumigen
Aktivzustand Federelemente (18) auf, die mit den Randkantenelementen (14) verbunden sind. <IMAGE>
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